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Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

"Milyen programban költ ön közel 8 milliárdot tanácsadókra?" címmel a Házszabály 91 .
§-a alapján kérdést kívánok benyújtani Hiller István oktatási és kulturális miniszterhez . A
kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr !

Február elején egy fórumon ismét nagy ívű bejelentéssel lepte meg a közvéleményt. A
híradások szerint 2009-ben a tárca 20 milliárd forintot fordít majd az általános iskolások írás -
és olvasási készségének fejlesztésére. A későbbi nyilatkozatok szerint ez az összeg a
költségvetésben rendelkezésre áll .

Meglepve hallottuk a hírt, mert mindezidáig nem hallottunk arról, hogy a tárca kidolgozot t
egy ilyen programot, s a költségvetésben sem látható ennek fedezete . Néhány nappal később
kiderült, hogy a húszmilliárd nem is húszmilliárd, s a program sem az, amir ől Ön beszélt. S
kiderült az is, hogy ennek az összegnek harmada, azaz közel 8 milliárd forint nem a
gyerekekhez, az iskolákhoz, hanem szakértőkhöz vándorol majd .

Tisztelt Miniszter Úr !

Kérem, szíveskedjen tájékoztatni az Ön által bejelentett program részleteirő l . Ennek keretében
szíveskedjék megküldeni a szakmai program teljes dokumentációját, az egyeztetésekrő l
készült emlékeztetőket valamint a program részletes költségvetését.

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2009 . február 9 .

Zsigó Róbert
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